
Referat nr. 1/2024 KG agility

Tid og sted: 11.1.2024, Teams kl 20.00
Referent: Hans Strømsøyen
Møteleder: Tone Cecilie Kraft

Møtedeltakere Funksjon Tilstede

Tone Cecilie Kraft Leder Ja
Synnøve Matre Medlem Ja, til kl 21
Anette Mjøen Medlem Ja
Thomas Thiesen FCI representant Ja
Jan Egil Eide Medlem Ja
Johnny Aas Medlem Ja
Hans Strømsøyen Medlem Ja
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Godkjenning av referat

Referatet fra møte 6/2023 ble godkjent på fb etter noen 
rettinger.

Referat fra møte 1/2023 vil bli ferdigstilt innen kort tid. Anette

Ikke fullførte saker

Reiseregningsskjema for agilitydommere

Reiseregningskjema ihht vedtak på møte 6/2023, sak 4 ble 
oppdatert 3.11.2023.  Tone er i dialog med HS-medlem om 
innføringen.

Tone

Side 1



Referat nr. 1/2024 KG agility

1 Fellesbestemmelser

KG ønsker å implementere fellesbestemmelsene ved å legge en 
lenke til disse i starten av agilityreglene med informasjon ala 
"Dette er fellesbestemmelser som også gjelder for 
agilitystevner. Ved motstrid går agilityreglene foran".
Begrunnelsen for legge inn en lenke istedetfor å «klippe og 
lime» er:
Det vi bli krevende å vedlikeholde et stort dokument ved  
justering av fellesbestemmelsene. En ting er feks at 
begrepsbruken er ulik, men det introduseres rapporter og 
annet som vi ikke har i dag, i tillegg til at det blir mye 
dobbeltbehandling hvor reglene er nesten like. Dersom 
bestemmelsene skal klippes inn i dokumentet og 
implementeres skikkelig vil medføre en stor jobb, noe som ikke 
går før 1.2 om vi skal håndtere de andre oppgavene vi også har 
ansvaret for. Det vil da bli veldig mye "særbestemmelser" for 
agility, hvor vi da først har en hovedregel i fellesdelen, og så må 
beskrive unntakene i våre bestemmelser. Det blir ganske 
krevende å finne ut av hva reglene faktisk er for en utøver med 
denne metoden.

1
Tas opp i epost 
med NKK Tone

2 Forslag til HS vedrørende opprettelse av ’Norsk Agilityklubb’ 
etter mønster fra Sverige.

Tone, Hans og Anette la fram sine innspill basert på forslaget 
fra arbeidsgruppen som har jobbet med dette. 
Dokumentet oppdateres iht diskusjonen og sendes HS.

2

3

Oppdatering

Oversendes HS

Anette

Tone

3 Evaluering landslag og prosessen med uttaksregler

Framlagt forslag til «spørreundersøkelse om regelverk for 
landslagsuttak» ble diskutert og vedtatt. Se vedlegg. 
Dette publiseres og det gis en frist på 2 uker (til 28.1.) med å 
svare.

4
Publiseres som
«google 
spørreskjema»

Tone

4 Møter i 2024

Etter forslag fra Johnny ble det vedtatt at KG i utgangspunktet 
skal ha faste møtedager. Det ble enighet om å ha møte første 
onsdag i hver mnd kl 19:00. Ved behov kan det avtales møter 
også utenom dette.
På møtet 7.2 vil en sak være å se gjennom svarene fra 
«spørreundersøkelse om regelverk for landslagsuttak». Basert 
på svarene vil oppdaterte «regler for det norske 
agilitylandslaget» bli diskutert.
Det ble bestemt å avsette et eget møte 14.2 for å vedta 
ordlyden i revidert regelverk som skal gjelde fra 1.3.
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